
IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 43 POSĖDYJE 

PRIIMTŲ SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-31 Dėl Plungės rajono savivaldybės mero ir 

Savivaldybės tarybos 2022 metų veiklos 

ataskaitos patvirtinimo. 

 

24 - - - - b. s. 

T1-32 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

administracijos direktoriaus ir Savivaldybės 

administracijos 2022 metų veiklos ataskaitos 

patvirtinimo. 

  

24 - - - - b. s. 

T1-33 Dėl vasaros turizmo sezono nustatymo 

Plungės rajono savivaldybės teritorijoje.  

 

23 - - - -  b. s. 

T1-34 Dėl Lošimų organizavimo vietos poveikio 

viešajai tvarkai, švietimui, kultūrai, 

visuomenės sveikatai, gyvenamajai aplinkai 

ir kriminogeninei situacijai konkrečių 

vertinimo kriterijų ir prašymų nagrinėjimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo. 

 

22 - - - - b. s. 

T1-35 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-

106 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos Etikos komisijos sudarymo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

 

22 - - - - b. s. 

T1-36 Dėl Trūkstamų specialistų pritraukimo į 

Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir 

biudžetines įstaigas programos tvarkos 

aprašo patvirtinimo.  

 

20 - - - - b. s. 

T1-37 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos priemonių vykdymo 2022 metų 

ataskaitai. 

 

19 - - - - b. s. 

T1-38 Dėl pavedimo biudžetinei įstaigai Plungės 

krizių centrui vykdyti bendruomeninių 

šeimos namų funkcijas. 

 

19 - - - - b. s. 

T1-39 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2022 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-

250 „Dėl socialinių paslaugų kainų Plungės 

rajono savivaldybėje nustatymo“ pakeitimo. 

 

19 - - - - b. s. 

T1-40 Dėl Plungės rajono savivaldybės 17 - - - - b. s. 
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infrastruktūros objektų, įgyvendinamų 

Savivaldybės ir fizinių bei juridinių asmenų 

jungtinės veiklos pagrindu, sąrašo 

patvirtinimo.  

 

T1-41 Dėl Individualių buitinių nuotekų valymo 

įrenginių įsigijimo ir įrengimo dalinio 

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

17 - - - - b. s. 

T1-42 Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto 

pripažinimo netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo. 

 

17 - - - - b. s. 

T1-43 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-

345 „Dėl Viešame aukcione parduodamo 

Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

17 - - - - b. s. 

T1-44 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2022 m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-

281 „Dėl pastato suteikimo panaudos teise 

Plungės rajono Karklėnų kaimo šeimų 

bendruomenei „Karkluoja““ pakeitimo.  

 

18 - - - - b. s. 

T1-45 Dėl Savivaldybės turto patikėjimo sutarčių 

nutraukimo ir Plungės rajono savivaldybės 

turto perdavimo viešajai įstaigai Plungės 

rajono greitajai medicinos pagalbai pagal 

panaudos sutartį.  

 

18 - - - - b. s. 

T1-46 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-22 

„Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės 

reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise“ pakeitimo.  

 

18 - - - - b. s. 

T1-47 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-37 

„Dėl pritarimo teikti projektą „Plungės 

rajono savivaldybės gatvių apšvietimo 

modernizavimas, II etapas“ ir lėšų skyrimo“ 

pakeitimo. 

 

17 - - - - b. s. 

T1-48 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos dalyvavimui projekte 

„Kultūra ateičiai“  („Culture Next“) ir lėšų 

skyrimo. 

17 - - - - b. s. 
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T1-49 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos dalyvavimui projekte pagal 

2021–2027 m. INTERREG VI-A Pietų 

Baltijos bendradarbiavimo per sieną 

programos 3.1 prioritetą „Plėtoti darnų, 

atkuriamąjį ir inovatyvų turizmą“ ir lėšų 

skyrimo. 

17 - - - - b. s. 

        

T1-50 Dėl pritarimo Plungės turizmo informacijos 

centro dalyvavimui projekte pagal 2021–

2027 m. INTERREG VI-A Latvijos ir 

Lietuvos bendradarbiavimo abipus sienos 

programos I prioritetą „Gebėjimų 

stiprinimas ir žmonių tarpusavio 

bendradarbiavimas“ ir lėšų skyrimo. 

 

17 - - - - b. s. 

T1-51 Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių 

įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo 

reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus 

patvirtinimo. 

16 - - - - b. s. 

        

T1-52 Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Plungės 

M. Oginskio dvaro sodybos pastato – 

žirgyno pritaikymas visuomenės kultūros 

reikmėms (III etapas)“, jo įgyvendinimo 

plano teikimui finansavimui gauti bei lėšų 

skyrimui. 

16 - - - - b. s. 

        

T1-53 Dėl pritarimo teikti investicijų projektus 

valstybės finansavimui gauti. 

16 - - - - b. s. 

        

T1-54 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos dalyvavimui projekte 

„Bendruomeninių socialinių paslaugų 

pagyvenusiems asmenims plėtra, siekiant 

paremti deinstitucionalizaciją ir sumažinti 

depopuliaciją projekto teritorijoje“ ir lėšų 

skyrimo. 

18 - - - - b. s. 

        

T1-55 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos dalyvavimui projekte pagal 

2021–2027 m. INTERREG VI-A Latvijos ir 

Lietuvos bendradarbiavimo abipus sienos 

programos IV prioritetą „Ekonominis 

turizmo ir paveldo potencialas“ ir lėšų 

skyrimo. 

18 - - - - b. s. 

        

T1-56 Dėl 2024 metų nekilnojamojo turto 

mokesčio tarifo nustatymo. 

19 - - - - b. s. 
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T1-57 Dėl pritarimo teikti projektą „Pušies gatvės, 

esančios Varkalių k., Nausodžio sen., 

Plungės r. sav., kapitalinis remontas, kuriant 

investicijoms palankią aplinką“ ir lėšų 

skyrimo. 

 

19 - - - - b. s. 

_______________________ 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

43 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. vasario 23 d. Nr. T-2 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. vasario 23 d., 13:00–16:00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą rašė Renata Vičienė, Protokolo skyriaus vyr. specialistė. 

Posėdyje dalyvavo 24 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo Liudas Skierus, UAB „Vičiūnų grupė“ ir UAB „Plungės kooperatinė 

prekyba“ gamybos konsultantas. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 43 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 43 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Žemaitijos nacionalinio parko direkcijos 2022 m. veiklos ataskaitos ir artimiausiu metu 

numatomų veiklų pristatymas.  

Pranešėjas Ramūnas Lydis, Žemaitijos nacionalinio parko direktorius. 

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės mero ir Savivaldybės tarybos 2022 metų veiklos 

ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir Savivaldybės 

administracijos 2022 metų veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

5. Informacija apie Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021–2022 metais priimtų 

sprendimų vykdymą. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius. 

6. Dėl vasaros turizmo sezono nustatymo Plungės rajono savivaldybės teritorijoje.  

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-107 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos sudarymo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

8. Dėl Lošimų organizavimo vietos poveikio viešajai tvarkai, švietimui, kultūrai, 

visuomenės sveikatai, gyvenamajai aplinkai ir kriminogeninei situacijai konkrečių vertinimo 

kriterijų ir prašymų nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-106 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudarymo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

10. Dėl Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir 

biudžetines įstaigas programos tvarkos aprašo patvirtinimo.  

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

11. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos priemonių vykdymo 2022 metų ataskaitai. 

http://www.youtube.com/
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12. Dėl pavedimo biudžetinei įstaigai Plungės krizių centrui vykdyti bendruomeninių šeimos 

namų funkcijas. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-250 

„Dėl socialinių paslaugų kainų Plungės rajono savivaldybėje nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros objektų, įgyvendinamų Savivaldybės ir 

fizinių bei juridinių asmenų jungtinės veiklos pagrindu, sąrašo patvirtinimo.  

15. Dėl Individualių buitinių nuotekų valymo įrenginių įsigijimo ir įrengimo dalinio 

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

16. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo netinkamu naudoti bei jo nurašymo. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-281 

„Dėl pastato suteikimo panaudos teise Plungės rajono Karklėnų kaimo šeimų bendruomenei 

„Karkluoja““ pakeitimo.  

19. Dėl Savivaldybės turto patikėjimo sutarčių nutraukimo ir Plungės rajono savivaldybės 

turto perdavimo viešajai įstaigai Plungės rajono greitajai medicinos pagalbai pagal panaudos sutartį.  

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-22 „Dėl 

valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir 

disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimo.  

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-37 

„Dėl pritarimo teikti projektą „Plungės rajono savivaldybės gatvių apšvietimo modernizavimas, II 

etapas“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimo. 

22. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui projekte 

„Kultūra ateičiai“  („Culture Next“) ir lėšų skyrimo. 

23. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui projekte pagal 

2021–2027 m. INTERREG VI-A Pietų Baltijos bendradarbiavimo per sieną programos 3.1 

prioritetą „Plėtoti darnų, atkuriamąjį ir inovatyvų turizmą“ ir lėšų skyrimo. 

24. Dėl pritarimo Plungės turizmo informacijos centro dalyvavimui projekte pagal 2021–

2027 m. INTERREG VI-A Latvijos ir Lietuvos bendradarbiavimo abipus sienos programos I 

prioritetą „Gebėjimų stiprinimas ir žmonių tarpusavio bendradarbiavimas“ ir lėšų skyrimo. 

25. Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo. 

26. Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Plungės M. Oginskio dvaro sodybos pastato – 

žirgyno pritaikymas visuomenės kultūros reikmėms (III etapas)“, jo įgyvendinimo plano teikimui 

finansavimui gauti bei lėšų skyrimui. 

27. Dėl pritarimo teikti investicijų projektus valstybės finansavimui gauti. 

28. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui projekte 

„Bendruomeninių socialinių paslaugų pagyvenusiems asmenims plėtra, siekiant paremti 

deinstitucionalizaciją ir sumažinti depopuliaciją projekto teritorijoje“ ir lėšų skyrimo. 

29. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui projekte pagal 

2021–2027 m. INTERREG VI-A Latvijos ir Lietuvos bendradarbiavimo abipus sienos programos 

IV prioritetą „Ekonominis turizmo ir paveldo potencialas“ ir lėšų skyrimo. 

30. Dėl 2024 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymo. 

31. Dėl pritarimo teikti projektą „Pušies gatvės, esančios Varkalių k., Nausodžio sen., 

Plungės r. sav., kapitalinis remontas, kuriant investicijoms palankią aplinką“ ir lėšų skyrimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas.  

32. Dėl UAB „Litspringas“ projekto „Vielos tempimo ir armatūros gamybos cechai“ 

pripažinimo regioninės svarbos projektu. 
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Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

33. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

33.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2023 m. 

vasario 6 d. reikalavimas Nr. TR5-1 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

15 straipsnio 1 dalies įgyvendinimo“. 

33.2. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2023 m. 

vasario 7 d. reikalavimas Nr. TR5-2 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

11 ir 15 straipsnių įgyvendinimo“. 

33.3. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2023 m. 

vasario 10 d. reikalavimas Nr. TR5-3 (5.5E) „Dėl Savivaldybių atsinaujinančių išteklių energijos 

naudojimo plėtros veiksmų planų rengimo, derinimo ir įgyvendinimo rezultatų skelbimo taisyklių 

22 ir 29 punktų nuostatų vykdymo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 43 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę.  

Daina Martišienė, atsižvelgdama į tai, jog prieš pat Savivaldybės tarybos posėdį 

organizuotas Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto posėdis neįvyko nesurinkus kvorumo, 

pasiūlė šios dienos posėdyje nesvarstyti darbotvarkės klausimo Nr. 32, kadangi jis nebuvo aptartas 

Komiteto posėdyje. Siūlyta šį sprendimo projektą aptarti kovo mėnesį vyksiančiuose Komiteto ir 

Savivaldybės tarybos posėdžiuose.  

Posėdžio pirmininkas teigė, jog pirmiausia turi būti balsuojama už pateiktą darbotvarkę, o 

jai nepritarus – už pasiūlytą darbotvarkės alternatyvą be 32-ojo klausimo.  

Balsavimo už pateiktąją posėdžio darbotvarkę rezultatai: už – 9 (Aidas Kėsas, Audrius 

Klišonis, Irena Taučienė, Algirdas Pečiulis, Gintarė Drackienė, Česlovas Kerpauskas, Tadas 

Šetkauskis, Gediminas Norvaišas, Jonas Mockūnas), prieš – 12 (Raimondas Doviltis, Daina 

Martišienė, Jolantas Skurdauskienė, Asta Beierle Eigirdienė, Adomas Zamulskis, Vaidotas Skierus, 

Vida Bondauskienė, Vida Tamkevičienė, Rimas Dužinskas, Marijus Kaktys, Mindaugas Pocius, 

Renata Gudienė), susilaikė – 2 (Judita Stankutė, Julius Nekrašas). Pateiktai darbotvarkei nepritarta. 

Dainos Martišienės pateiktam pasiūlymui pakoreguoti šios dienos posėdžio darbotvarkę ir 

nesvarstyti 32-ojo darbotvarkės klausimo pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Nepritarti pateiktai posėdžio darbotvarkei. 

2. Posėdžiauti pagal pakoreguotą posėdžio darbotvarkę, t. y. šios dienos posėdyje nesvarstyti 

32-ojo darbotvarkės klausimo „Dėl UAB „Litspringas“ projekto „Vielos tempimo ir armatūros 

gamybos cechai“ pripažinimo regioninės svarbos projektu“.  

 

2. SVARSTYTA. Žemaitijos nacionalinio parko direkcijos 2022 m. veiklos ataskaitos ir 

artimiausiu metu numatomų veiklų pristatymas.  

Pranešėjas, Žemaitijos nacionalinio parko direktorius Ramūnas Lydis, pasinaudodamas iš 

anksto parengtomis skaidrėmis, pristatė Žemaitijos nacionalinio parko direkcijos (toliau – 

Direkcija) 2022 metų veiklos ataskaitą ir įvardijo šių metų veiklos prioritetus (pranešimo medžiaga 

pridedama). 

Mindaugas Pocius, pranešimo metu išgirdęs, jog Direkcija sąmoningai sumažino lankytojų 

srautus Šaltojo karo muziejuje (toliau – Muziejus), teigė nesuprantąs, kodėl Direkcija vietoje to, kad 

ieškotų išmanių priemonių situacijai gerinti, mažina lankytojų skaičių ir gaunamas pajamas.  

Ramūnas Lydis atkreipė dėmesį į tai, kad Muziejaus ekspozicijoje mažai erdvės, o taip pat 

svarbus veiksnys yra tas, kad po žeme negali būti daug žmonių, todėl, anot jo, išmaniosios 

programėlės (appsai) nepasiteisino. Užsiminta, kad ne vasaros sezono metu naudojami audiogidai. 

Pasak pranešėjo, sumažinus lankytojų skaičių, buvo padidintos ekskursijų kainos, todėl gaunamų 

pajamų kiekis nesumažėjo.  

Mindaugas Pocius nepritarė taikomoms priemonėms.  
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Ramūnas Lydis teigė, jog buvo atlikta analizė ir priimtas sprendimas reguliuoti lankytojų 

srautą mažoje erdvėje, esančioje po žeme.  

Mindaugas Pocius klausė, ar jis teisingai supratęs, jog anksčiau, organizuojant ekskursijas 

po žeme didelėms grupėms, buvo pažeidinėjamos saugos taisyklės. Siūlyta pripažinti, kad anksčiau 

buvo elgiamasi netinkamai, o dabar norima tai ištaisyti, t. y. pripažinti, jog prioritetas teikiamas 

saugos, o ne ekonominiam aspektui.   

Pasak pranešėjo, buvo atsižvelgta į lankytojų poreikius. 

Marijus Kaktys teigė nesutinkąs su pranešimo metu išgirstu teiginiu, jog prie Platelių ežero 

užterštumo prisideda ūkininkai. Pasak tarybos nario, aplink šį ežerą nebėra ūkininkų, auginančių 

galvijus.  

Ramūnas Lydis atsakė, jog šią analizę atliko Klaipėdos universiteto mokslininkai. Anot jo, 

azoto ir fosforo išsiskyrimas yra tęstinis procesas, o tyrimų metu nustatytos konkrečios vietos, iš 

kurių šios medžiagos patenka į ežerą. Pasak pranešėjo, niekas tiesiogiai nekaltina ūkininkų.  

Astą Beierle Eigirdienę domino vietinių gyventojų požiūris į siekį Plateliams gauti 

kurortinės vietovės statusą.  

Ramūnas Lydis atsakė, kad iki šiol vietinių gyventojų apklausa nebuvo atlikta, todėl 

negalima tvirtai pasakyti, kokia jų nuomonė šiuo klausimu. Jo teigimu, vietos gyventojai jau po 

truputį pratinami prie tos minties, jog galbūt kažkada Platelių miestelis įgis kurortinės vietovės 

statusą.  

Jolanta Skurdauskienė teiravosi, ar buvo imtasi kokių nors veiksmų, kad pasikeistų 

Plokštinės stovyklavietėje esančios maudyklos naudojimas.  

Ramūnas Lydis informavo, kad Plokštinės stovyklavietė, kurioje yra maudykla, priklauso 

Valstybinei miškų urėdijai (toliau – Urėdija). Jo žiniomis, numatomos tam tikros investicijos į šios 

stovyklavietės sutvarkymą. Patikinta, jog Urėdijai buvo perduota tai, apie ką kalbėta Turizmo 

tarybos posėdžio metu.  

Jonas Mockūnas pasidžiaugė Direkcijos vykdoma veikla. Jis palaikė Direkcijos priimtą 

sprendimą sumažinti Muziejuje organizuojamų ekskursijų dalyvių skaičių, kad pagerinti teikiamos 

paslaugos kokybę.  

Aidui Kėsui paklausus, ar Varkalių ir Gandingos piliakalnių kompleksai yra Direkcijos 

pavaldume, Ramūnas Lydis atsakė, kad Direkcijai yra priskirtas šių teritorijų monitoringas.    

Aidas Kėsas pabrėžė, kad Plungės rajone yra ne vien tik Plateliai. Klausta, kas yra 

nusimatyta šiais metais, kad lankytojams pritaikyti Varkalių ir Gandingos piliakalnius.  

Pranešėjas atsakė, kad šiuo metu tam nėra skirta lėšų ir nėra parašyta jokių projektų. Anot jo, 

veiklos planuojamos pagal gaunamas lėšas.   

Aido Kėso teigimu, šių dviejų piliakalnių teritorijas taip pat reikia tvarkyti, prižiūrėti, 

pritaikyti lankytojams. Pranešėjui pasiūlyta pavasarį apsilankyti šiuose piliakalniuose ir kartu su 

tarybos nariais Raimondu Dovilčiu ir Mindaugu Pociumi pagalvoti, ką galėtų juose padaryti.  

Adomas Zamulskis teiravosi, ar numatoma Plateliuose įrengti nudistų pliažą.  

Ramūnas Lydis atsakė, kad parko planavimo schemoje tokio pliažo nėra numatyta.   

Mindaugas Pocius pranešėjui palinkėjo sėkmės darbuose, o Raimondas Doviltis padėkojo už 

pagalbą įgyvendinant įvairius projektus Varkalių ir Gandingos piliakalnių teritorijose.  

Audrius Klišonis padėkojo pranešėjui už įdomų pranešimą.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės mero ir Savivaldybės tarybos 2022 metų 

veiklos ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, pasidalijo mintimis apie praėjusius metus 

(medžiaga pridedama). 

Mindaugas Pocius prašė Savivaldybės mero įvardyti, kas jam nepasisekė, kur dar jam 

reikėtų pasitobulinti tiek kaip asmeniui, tiek dirbant šį darbą.  

Audrius Klišonis atsakė, kad jam, kaip Savivaldybės merui, pastaraisiais metais buvo 

pakankamai sunku rasti bendrą kalbą su Savivaldybės administracija. Pasak pranešėjo, atsižvelgiant 
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į vadovavimo patirtį, jo teikti pasiūlymai galbūt būtų buvę racionalesni (kalbėta apie Sodų g. atvejį). 

Paminėta, jog šiemet buvo aptartos 2021–2027 metų Telšių regiono plėtros finansavimo 

perspektyvos, projektų pasiskirstymas. Palinkėta mažiau rietenų ir daugiau susitarimų sprendžiant 

klausimus Telšių regiono kolegijoje ir Telšių regiono plėtros taryboje.   

Mindaugas Pocius palinkėjo Savivaldybės merui rodyti savo lyderystę, ieškoti bendrų 

sprendinių susidariusioms problemoms spręsti, o ne vien tik oponuoti.  

Marijus Kaktys turėjo patarimų būsimam Savivaldybės merui, kaip paruošti stalą, skirtą 

pasitarimams po tarybos posėdžių.  

Audrius Klišonis priminė, kad praėjusių metų pabaigoje dalis Savivaldybės tarybos veiklai 

numatytų lėšų buvo skirta elektros generatoriams nupirkti.   

Jono Mockūno pastebėjimu, visuomenei trūksta informacijos. Būsimam Savivaldybės merui 

siūlyta ne tik rengti individualius gyventojų priėmimus, bet ir organizuoti diskusijas su visuomenės 

nariais, bendruomenėmis.  

Audrius Klišonis sutiko, kad pastaraisiais metais dėl COVID-19 pandemijos būta problemų 

su komunikacija. Atkreiptas dėmesys į ženkliai išaugusią informacijos apie Savivaldybės 

administracijos veiklą teikimo finansinės eilutės sumą.   

Česlovo Kerpausko teigimu, tai, kad Savivaldybės meras yra opozicijos atstovas, apsunkino 

jo teiktų pasiūlymų priėmimą.  

Adomas Zamulskis sakė pasigedęs iš Savivaldybės mero pokalbių ne tik konkrečiais 

klausimais, bet ir kitomis temomis, pvz., apie būsimo biudžeto priėmimą. Pasak tarybos nario, būtų 

buvę geriau žinoti, kas Savivaldybės mero netenkino kalbant apie būsimus sprendimus.  

Audrius Klišonis sutiko, kad abi pusės turi kur pasitaisyti.  

Audrius Misiūnas teiravosi Audriaus Klišonio, kaip jis vertina Lietuvos Respublikos vietos 

savivaldos įstatymo pakeitimus.  

Audrius Klišonis atsakė, kad geriausia šia tema bus kalbėtis po kokių metų, kai šio įstatymo 

nuostatos bus pritaikytos praktiškai. Pažymėta, jog šiuo metu Savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento keitimo komisija turi labai daug darbo. Jo teigimu, nėra normalu, kai Savivaldybės 

vadovas negali gauti prašomos informacijos iš Savivaldybės steigtos įmonės (paminėtas 

bendravimo pavyzdys su UAB „Plungės šilumos tinklai“).  

Jolanta Skurdauskienė, susipažinusi su Savivaldybės darbo skaidrumo įvertinimu, teiravosi, 

dėl kokių priežasčių taip prastai buvo įvertintas Savivaldybės tarybos veiklos skaidrumo rodiklis.   

Audrius Klišonis atsakė, kad mažesnis įvertinimas buvo gautas už tai, kad Savivaldybės 

interneto svetainėje negalėjo rasti informacijos apie vardinius tarybos narių balsavimus 2022 ir 

2021 metais vykusių posėdžių metu. Pasak pranešėjo, šiuo klausimu jau kalbėtasi su darbuotoju, 

atsakingu už korupcijos prevenciją.  

Raimondas Doviltis teigė pastaruosius metus pasigedęs Savivaldybės mero atstovavimo 

Savivaldybės įmonei, o ne nepriklausomam šilumos tiekėjui.  

Audrius Klišonis sakė savo ataskaitoje šios temos nelietęs, nes šilumos ūkį kuruoja 

Savivaldybės administracijos direktorius. Jo nuomone, UAB „Plungės šilumos tinklai“ (toliau – 

Bendrovė) valdyba priėmė neprotingą sprendimą gaminti šilumą su dujomis tuo metu, kai jų kaina 

išaugo į neregėtas aukštumas. Pažymėta, kad Bendrovės tiekiamos šilumos kaina Žemaitijoje yra 

trečia pagal dydį, todėl, anot jo, atlikus tokio dydžio investiciją, gautas rezultatas nėra geras. 

Savivaldybės meras išreiškė nepasitenkinimą tuo, kad jungiamosios trasos projektas baigtas 

įgyvendinti tik šildymo sezono pabaigoje.  

Vida Bondauskienė patikslino, kad 2019 metų lapkričio mėnesį, kai Bendrovei vadovavo 

Arūnas Tamošauskas, Plungė pagal šilumos kainos dydį buvo 46 vietoje iš 49, 2022 metų lapkričio 

mėnesį – 21 vietoje iš 49, 2022 metų gruodžio mėnesį – 25 vietoje iš 49, 2023 metų sausio mėnesį – 

26 vietoje iš 49. Jos nuomone, užimti tokias vietas – geras rezultatas. Informuota, jog vasario 

mėnesį šilumos kaina yra 10,77 ct/kWh.  

Audrius Klišonis pareiškė, kad jo nedomina užimama vieta. Kalbėta apie laukiančius 

iššūkius šilumos gamybos srityje bei būtinas diskusijas dėl kuro keitimo klausimų.   

Mindaugo Pociaus pastebėjimu, regionų plėtros tarybos įgauna vis didesnę galią, o joje 
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priimami sprendimai turi didelę svarbą savivaldybėms. Priminta, jog Telšių regiono plėtros tarybos 

sudėtyje yra tik 3 Savivaldybės tarybos nariai. Klausta, kaip, mero nuomone, Savivaldybės tarybą 

galėtų labiau įtraukti į tokių Plungės rajonui svarbių sprendimų priėmimą.  

Audrius Klišonis kalbėjo apie tai, kaip sudėtinga rengti projektus, kai nėra numatyta gairių. 

Jis sutiko, kad tokio pobūdžio informacija turėtų būti pateikta Savivaldybės tarybos nariams, bet, 

anot jo, kartais būna taip sudėtinga, kad nėra ko jiems pateikti.     

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-31 pridedamas).  
 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir Savivaldybės 

administracijos 2022 metų veiklos ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius, apžvelgė 2022 

metais nuveiktus darbus (medžiaga pridedama). Posėdžio dalyviams pademonstruotas trumpas 

vaizdo filmas.   

Tado Šetkauskio žiniomis, UAB „Plungės sveikatos centras“ (toliau – Centras) paklausimą 

dėl patalpų pirminės sveikatos priežiūros paslaugai Šateikiuose teikti Savivaldybės administracijai 

pateikė 2022 metų vasario mėnesį, o atsakymo į jį sulaukė tik 2023 metų sausio mėnesį. Klausta, 

kaip Savivaldybės administracijos direktorius vertina, ar su terminais viskas yra gerai ir ar kiti 

klausimai taip pat yra sprendžiami tokiais tempais.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad panašu, jog Savivaldybės tarybos narys neturi informacijos 

apie per tą laikotarpį vykusius susitikimus ir parengtus raštiškus užklausimus. Pasak jo, šiai dienai 

rezultatas pasiektas, tik apgailestauta, jog pirminės sveikatos priežiūros paslaugas šateikiškiams 

teiks kito rajono pirminės sveikatos priežiūros įstaiga.  

Tadas Šetkauskis klausė, ar buvo Centrui pateikti tarpiniai atsakymai į 2022 metų vasario 

mėnesio raštą.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad konkrečiai ne į tą raštą. Pasikartota, jog buvo rengti 

susitikimai ir vestos derybos tiek su Centro atstovais, tiek su patalpų savininku. Anot jo, šiuo 

klausimu buvo parengtas ne vienas raštas, paklausimas ir atsakymas.  

Tadui Šetkauskiui priminus, jog atsakymą į paklausimą reikia parengti per 20 d. d., 

Mindaugas Kaunas sutiko, jog to nebuvo laikytasi.  

Asta Beierle Eigirdienė rekomendavo pademonstruotame vaizdo filme pateikti konkretesnę 

informaciją apie sutvarkytus objektus, pvz. lopšelio-darželio ar gatvių pavadinimus ir pan.  

Algirdas Pečiulis teiravosi, kokių planuojama imtis veiksmų, kad visuomenė būtų raginama 

dalyvauti diskusijose, sprendimų priėmime ir pan.  

Mindaugas Kaunas pasiūlė kiekvienam Savivaldybės tarybos nariui susikurti aktyvią 

paskyrą socialiniame tinkle „Facebook“, nes šioje platformoje vyksta bendravimas, gyventojai 

teikia paklausimus, pasiūlymus.   

Česlovui Kerpauskui pasiteiravus, kada Plungėje planuojama atidaryti baseiną, Mindaugas 

Kaunas atsakė, jog rytoj galutinį sprendimą priims už priešgaisrinę apsaugą atsakingi specialistai.  

Česlovas Kerpauskas dar klausė, kaip Vaidotas Skierus tapo UAB „Veistas“ direktoriumi, t. 

y., ar buvo skelbtas konkursas šioms pareigoms užimti, kiek konkurse dalyvavo pretendentų ir ar 

buvo gauta Lietuvos Respublikos specialiųjų tyrimų tarnybos pažyma apie vadovo pareigas 

užėmusį asmenį. 

Mindaugas Kaunas informavo, kad UAB „Veistas“ yra atskira uždaroji akcinė bendrovė, 

tapusi UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ (toliau – Bendrovė) dukterine įmone. Pasak 

jo, nėra numatyta jokių reikalavimų, kaip priimti asmenį į vadovo pareigas dukterinėje įmonėje. 

Paminėta, kad šiuo klausimu vyko diskusija Bendrovės akcininkų susirinkime, o ateityje 

planuojama ieškoti sprendinio, kaip valdyti tokią įmonę. Pažymėta, jog Bendrovės akcininkai 

nesprendė, ką paskirti dukterinės įmonės vadovu.  

Audrius Klišonis sakė likęs nustebintas to, jog savivaldybių steigtos įstaigos vadovas į 

pareigas paskirtas ne konkurso tvarka. Jis sakė norintis, kad Savivaldybės tarybos nariams būtų 

suteikta galimybė susipažinti su posėdžių, kurių metu taip buvo leista, protokolais.   



11 

 

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį į tai, jog UAB „Veistas“ – ne savivaldybių steigta 

įmonė, o Bendrovės įmonė, jos statusas yra visai kitoks. Pasiūlyta įsigilinti į Lietuvos Respublikos 

uždarųjų akcinių bendrovių įstatymą.  

Savivaldybės meras klausė Mindaugo Kauno, ar jis galės patarpininkauti gaunant 

protokolus, kad su šia situacija susipažintų tiek Savivaldybės tarybos nariai, tiek jis pats.  

Mindaugas Kaunas pasikartojo, jog ne akcininkai priiminėja sprendimą.  

Audriui Klišoniui dar kartą paprašius protokolo, Mindaugas Kaunas atsakė: „Galėsim 

pateikti, ar turim, ar neturim“.   

Algirdas Pečiulis teigė, kad žmonės domisi, ar bus vykdomi kokie nors darbai senosios 

klebonijos pastate.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad yra parengtas pastato tvarkybos projektas, o šiuo metu SĮ 

„Plungės būstas“ aiškinasi rangos darbų kainą. Pasak pranešėjo, pirmiausia reikėtų sutvarkyti šio 

pastato stogą. Informuota apie gautą gyventojų prašymą Savivaldybei finansiškai prisidėti prie šių 

darbų vykdymo. Dėl to planuojama kreiptis į komitetus.  

Algirdui Pečiuliui pasiteiravus, ar buvo parengtas koplyčios, esančios senosiose kapinėse, 

tvarkybos projektas, Mindaugas Kaunas negalėjo atsakyti į šį klausimą, nes šis pastatas priklauso ne 

Savivaldybei, o bažnyčiai. Jo nuomone, reikėtų atnaujinti diskusijas šiuo klausimu.  

Algirdas Pečiulis teigė, jog jam kyla visokių minčių pasižiūrėjus į gana ilgą nebaigtos 

statybos sąrašą. Klausta, dėl kokių priežasčių iki šiol nėra priduoti tam tikri objektai iš šio sąrašo.  

Mindaugas Kaunas sakė, kad sunkiai sekasi priduoti tuos objektus, kurie buvo įgyvendinti 

pasirašius bendradarbiavimo sutartis su Lietuvos automobilių kelių direkcija. Informuota, jog Vietos 

ūkio skyriui yra suformuota užduotis šiais metais iš šio sąrašo iškelti objektų už ne mažiau kaip 10 

mln. Eur.  

Jonas Mockūnas domėjosi, gal jau yra parengtas atsakymas į jo paklausimą dėl Valstybės 

saugumo departamento skirtos nuobaudos.  

Mindaugas Kaunas patikino, kad atsakymas bus pateiktas nepažeidžiant nustatytų terminų.  

Audrius Klišonis klausė, kodėl atsakymo į pateiktą paklausimą reikia laukti mėnesį laiko.  

Mindaugas Kaunas pasikartojo, jog Savivaldybės tarybos narys atsakymo tikrai sulauks.  

Savivaldybės administracijos direktorius tik užsiminė, kad nuobauda paskirta už neveikimą 

2016–2018 metais.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-32 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Informacija apie Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021–2022 metais 

priimtų sprendimų vykdymą. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius, informavo, kaip 

yra vykdomi kai kurie Savivaldybės tarybos 2021–2022 metais priimti sprendimai (medžiaga 

pridedama).  

Česlovas Kerpauskas teiravosi, ar visi buvusio Šateikių dvaro pastatai priklauso 

Savivaldybei. 

Mindaugas Kaunas atsakė, kad dalis pastatų yra privatizuota, kitas dalis – pripažinti 

bešeimininkiais, o parko teritorijos priežiūra – Savivaldybės rūpestis.   

Česlovas Kerpauskas atkreipė dėmesį į 2, netoli įvažiavimo į Šateikius, esančius itin prastos 

būklės dvaro komplekso pastatus.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad šiuos objektus tikimasi parduoti viešojo aukciono būdu.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

6. SVARSTYTA. Vasaros turizmo sezono nustatymas Plungės rajono savivaldybės 

teritorijoje. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, sakė, kad 

parengtu sprendimo projektu siūloma nustatyti Savivaldybės teritorijoje vasaros turizmo sezoną nuo 

birželio 1 d. iki rugpjūčio 31 d. įskaitytinai. 
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-33 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-107 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos sudarymo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė sakė, kad Komiteto posėdžio metu į Antikorupcijos komisijos 

sudėtį buvo pasiūlyta deleguoti Joną Mockūną.  

Komiteto pirmininkė paprašė balsuoti dėl šio sprendimo priėmimo. Jo rezultatai: už – 8 

(Audrius Klišonis, Irena Taučienė, Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Gintarė Drackienė, Tadas 

Šetkauskis, Gediminas Norvaišas, Jonas Mockūnas), susilaikė – 14 (Raimondas Doviltis, Daina 

Martišienė, Jolantas Skurdauskienė, Judita Stankutė, Julius Nekrašas, Asta Beierle Eigirdienė, 

Adomas Zamulskis, Vaidotas Skierus, Vida Bondauskienė, Vida Tamkevičienė, Rimas Dužinskas, 

Marijus Kaktys, Mindaugas Pocius, Renata Gudienė), prieš – 0, nebalsavo – 1 (Česlovas 

Kerpauskas).  

Sprendimas nepriimtas.  

Audrius Klišonis apgailestavo, jog nebuvo pritarta opozicijos pateiktai kandidatūrai.   
NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimo.  

 

8. SVARSTYTA. Lošimų organizavimo vietos poveikio viešajai tvarkai, švietimui, kultūrai, 

visuomenės sveikatai, gyvenamajai aplinkai ir kriminogeninei situacijai konkrečių vertinimo 

kriterijų ir prašymų nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius aspektus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-34 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-106 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudarymo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė teigė, kad, atsižvelgiant į gautą Dainos Martišienės prašymą, 

reikia pakeisti Savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudėtį. 

Audrius Klišonis informavo, jog jam adresuotame rašte opozicija pasiūlė į šios komisijos 

sudėtį deleguoti Algirdą Pečiulį.  

Pateiktai Algirdo Pečiulio kandidatūrai neprieštarauta, sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-35 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės 

viešąsias ir biudžetines įstaigas programos tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad, atsižvelgiant į tai, jog praėjusiais metais 

įstaigoms nepavyko pritraukti trūkstamų specialistų į Savivaldybę, siūloma pakoreguoti anksčiau 

patvirtintą aprašą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-36 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos priemonių vykdymo 2022 metų ataskaitai. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, 

pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas jo esmę. 
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Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-37 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Pavedimas biudžetinei įstaigai Plungės krizių centrui vykdyti 

bendruomeninių šeimos namų funkcijas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis pristatė parengtą sprendimo projektą.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-38 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 24 d. sprendimo 

Nr. T1-250 „Dėl socialinių paslaugų kainų Plungės rajono savivaldybėje nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis supažindino su parengtu sprendimo projektu.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-39 pridedamas).  

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros objektų, įgyvendinamų 

Savivaldybės ir fizinių bei juridinių asmenų jungtinės veiklos pagrindu, sąrašo patvirtinimas.  

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, 

informavo, jog šiemet į sąrašą įtraukti 2 objektai.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-40 pridedamas).  

 

15. SVARSTYTA. Individualių buitinių nuotekų valymo įrenginių įsigijimo ir įrengimo 

dalinio kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėja Daina Martišienė pristatė aprašo pakeitimus.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-41 pridedamas).  

 

16. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimas netinkamu naudoti bei jo 

nurašymas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengtą sprendimo projektą.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-42 pridedamas).  

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengto sprendimo projekto esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-43 pridedamas).  

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gruodžio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-281 „Dėl pastato suteikimo panaudos teise Plungės rajono Karklėnų kaimo šeimų 

bendruomenei „Karkluoja““ pakeitimas.  

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengtą sprendimo projektą.  
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-44 pridedamas).  

 

19. SVARSTYTA. Savivaldybės turto patikėjimo sutarčių nutraukimas ir Plungės rajono 

savivaldybės turto perdavimas viešajai įstaigai Plungės rajono greitajai medicinos pagalbai pagal 

panaudos sutartį. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė parengto sprendimo projekto esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-45 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-22 „Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimas.  

Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius aspektus.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-46 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-37 „Dėl pritarimo teikti projektą „Plungės rajono savivaldybės gatvių apšvietimo 

modernizavimas, II etapas“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas jo esmę. 

Pasak pranešėjo, projektas bus įgyvendinamas 9-iose kaimiškosiose seniūnijose. Įvardyti 

siektini projekto rodikliai. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-47 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui 

projekte „Kultūra ateičiai“  („Culture Next“) ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-48 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui 

projekte pagal 2021–2027 m. INTERREG VI-A Pietų Baltijos bendradarbiavimo per sieną 

programos 3.1 prioritetą „Plėtoti darnų, atkuriamąjį ir inovatyvų turizmą“ ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-49 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės turizmo informacijos centro dalyvavimui projekte 

pagal 2021–2027 m. INTERREG VI-A Latvijos ir Lietuvos bendradarbiavimo abipus sienos 

programos I prioritetą „Gebėjimų stiprinimas ir žmonių tarpusavio bendradarbiavimas“ ir lėšų 

skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą.  



15 

 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-50 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino 

pareigybių (be pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius aspektus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-51 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Pritarimas įgyvendinti projektą „Plungės M. Oginskio dvaro sodybos 

pastato – žirgyno pritaikymas visuomenės kultūros reikmėms (III etapas)“, jo įgyvendinimo plano 

teikimui finansavimui gauti bei lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-52 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Pritarimas teikti investicijų projektus valstybės finansavimui gauti. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog šiemet planuojama teikti 2 investicijų 

projektus valstybės finansavimui gauti.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-53 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui 

projekte „Bendruomeninių socialinių paslaugų pagyvenusiems asmenims plėtra, siekiant paremti 

deinstitucionalizaciją ir sumažinti depopuliaciją projekto teritorijoje“ ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-54 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos dalyvavimui 

projekte pagal 2021–2027 m. INTERREG VI-A Latvijos ir Lietuvos bendradarbiavimo abipus 

sienos programos IV prioritetą „Ekonominis turizmo ir paveldo potencialas“ ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-55 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. 2024 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis įvardijo siūlomus patvirtinti nekilnojamojo turto mokesčio 

tarifų dydžius. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-56 pridedamas). 
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31. SVARSTYTA. Pritarimas teikti projektą „Pušies gatvės, esančios Varkalių k., Nausodžio 

sen., Plungės r. sav., kapitalinis remontas, kuriant investicijoms palankią aplinką“ ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Česlovas Kerpauskas klausė, ar nebuvo kalbėta apie tai, jog prie šios gatvės remonto darbų 

vykdymo finansiškai galėtų prisidėti UAB „Plungės vandenys“, UAB „Padagas ir Ko“, verslininkas 

Tomas Skierus. 

Adomas Zamulskis atsakė, kad 100 proc. finansavimą turėtų skirti kvietimą paskelbusi 

Lietuvos Respublikos ekonomikos ir inovacijų ministerija. Pasak jo, verslininkus į diskusiją galėtų 

pasikviesti tuo atveju, jeigu atsirastų poreikis Savivaldybei finansiškai prisidėti prie šio projekto 

įgyvendinimo.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-57 pridedamas). 

 

33.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2023 m. 

vasario 6 d. reikalavimas Nr. TR5-1 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

15 straipsnio 1 dalies įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo Savivaldybės tarybos narius 

apie gautą Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse reikalavimą dėl Lietuvos Respublikos 

vietos savivaldos įstatymo 15 straipsnio 1 dalies įgyvendinimo.  

Audrius Klišonis apgailestavo, kad šios dienos posėdyje nebuvo pritarta opozicijos pateiktai 

Jono Mockūno kandidatūrai į Antikorupcijos komisijos (toliau – Komisija) sudėtį. Žadėta naują 

kandidatą pateikti kito Savivaldybės tarybos posėdžio metu.  

Vida Bondauskienė pažymėjo, jog buvo pasielgta neteisėtai deleguojant į Komisijos 

pirmininkus asmenį, kuris nėra Komisijos narys.  

Pasak tarybos narės, vadovaujantis Komisijos veiklos nuostatais, Komisijos pirmininką iš 

Komisijos narių – Savivaldybės tarybos narių – deleguoja Savivaldybės tarybos opozicija raštu, 

pasirašytu daugiau kaip pusės visų Savivaldybės tarybos opozicijos narių ir viešai įteiktu 

Savivaldybės tarybos posėdžio pirmininkui. Atkreiptas dėmesys į tai, jog tiek Komisijos veiklos 

nuostatuose, tiek Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatyme nėra parašyta, jog į Komisijos 

pirmininko postą gali būti deleguotas tik opozicijos narys.  

Vyko diskusija tarp Vidos Bondauskienės ir Audriaus Klišonio.  

 

33.2. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2023 m. 

vasario 7 d. reikalavimas Nr. TR5-2 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

11 ir 15 straipsnių įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo Savivaldybės tarybos narius 

apie gautą Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse reikalavimą dėl Lietuvos Respublikos 

vietos savivaldos įstatymo 11 ir 15 straipsnių įgyvendinimo.  

Audrius Klišonis priminė, jog šios dienos posėdyje buvo nuspręsta į Etikos komisijos sudėtį 

įtraukti Algirdą Pečiulį. Informuota, jog kitame Savivaldybės tarybos posėdyje opozicija teiks 

siūlymą šios komisijos pirmininko pareigoms užimti.  

 

33.3. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2023 m. 

vasario 10 d. reikalavimas Nr. TR5-3 (5.5E) „Dėl Savivaldybių atsinaujinančių išteklių energijos 

naudojimo plėtros veiksmų planų rengimo, derinimo ir įgyvendinimo rezultatų skelbimo taisyklių 

22 ir 29 punktų nuostatų vykdymo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo Savivaldybės tarybos narius 

apie gautą Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse reikalavimą dėl Savivaldybių 

atsinaujinančių išteklių energijos naudojimo plėtros veiksmų planų rengimo, derinimo ir 

įgyvendinimo rezultatų skelbimo taisyklių 22 ir 29 punktų nuostatų vykdymo.  
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33. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Audrius Klišonis apgailestavo, jog šios dienos posėdyje nebuvo aptartas 32 darbotvarkės 

klausimas „Dėl UAB „Litspringas“ projekto „Vielos tempimo ir armatūros gamybos cechai“ 

pripažinimo regioninės svarbos projektu“. Teigta, jog jam nesuprantamas Savivaldybės 

administracijos demonstruojamas nenoras, jog šis klausimas būtų teikiamas svarstyti Ūkio, 

ekologijos ir kaimo reikalų komitetui. Kalbėta apie tai, jog Savivaldybės administracijos direktorius 

blokavo Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus parengto sprendimo projekto teikimą vasario 

14 d. vykusiam Komiteto posėdžiui. Pasak Audriaus Klišonio, jam nemalonu, kai Savivaldybės 

administracijos vadovas ir rinkiminio komiteto „Vieninga Plungė“ pirmininkas blokuoja pramonės 

plėtrą Plungės rajone.  

Savivaldybės meras vylėsi, jog šis sprendimo projektas bus aptartas kitą mėnesį 

vyksiančiuose posėdžiuose, tačiau tuo pačiu pabrėžė, kiek dar daug laiko bus prarasta dėl 

įvyksiančių savivaldybių merų ir tarybų rinkimų.  

Daina Martišienė pasikartojo, jog sprendimo projektas buvo suderintas, darbotvarkė 

patvirtinta, o pats Komiteto posėdis neįvyko todėl, kad nebuvo kvorumo. 

Audrius Klišonis teigė kalbėjęs apie vasario 14 d. vykusį Komiteto posėdį.  

 

Audrius Klišonis teigė, jog jam nerimą kelia gauta informacija apie Plungės jūros pakrantės 

projekto įgyvendinimą. Pasak jo, gauta žinių, jog projekto įgyvendinimo metu sudėtos ne tos 

medžiagos (mediena, šviestuvai), kurios buvo numatytos pirkimo metu.  

Žadėta gauta informacija pasidalyti su Savivaldybės tarybos nariais bei ieškoti sprendimo 

susidariusiai situacijai spręsti.  

 

Algirdas Pečiulis prašė Savivaldybės administracijos pasidomėti taksi įmonių pateikta 

informacija apie nurenkamus taksi automobilių stovėjimo vietų ženklus.  

Mindaugas Kaunas paprašė tarybos nario pateikti konkrečią informaciją, kuriose vietose 

buvo nuimti tokie ženklai.    

 

Algirdas Pečiulis sakė sulaukęs žmonių, negalinčių gauti aiškaus atsakymo, iš ko susideda 

sąskaita už šildymą, nusiskundimų.  

Mindaugas Kaunas paprašė pateikti konkrečią informaciją, kurio daugiabučio namo ir 

laiptinės gyventojai turi tokių nusiskundimų.  

 

Algirdas Pečiulis priminė, kad sausio mėnesį visi Savivaldybės tarybos nariai gavo 

Centralizuoto vidaus audito skyriaus atlikto audito ataskaitą. Pasak jo, vadovaujantis metodika ir 

ministro įsakymu, toks dokumentas negali būti viešinamas. Klausta, ar buvo atliktos metodikoje 

nurodytos procedūros ir ar teisėtai ši informacija buvo paviešinta. 

Mindaugo Kauno teigimu, yra nustatyta, kam privaloma pateikti tokią informaciją, o 

Savivaldybės tarybos nariams nėra draudžiama pateikti tokią informaciją.  

Algirdas Pečiulis pacitavo porą punktų iš ministro įsakymo. 

Mindaugas Kaunas pabrėžė, jog Savivaldybės tarybos nariams buvo pateikta tik audito 

ataskaita, t. y. kiti dokumentai, naudoti tyrimo metu, nebuvo paviešinti.  

Algirdo Pečiulio nuomone, informacija apie atliktą auditą buvo išplatinta nepagrįstai.  

Audrius Klišonis pasiūlė, jog kitame Savivaldybės tarybos posėdyje Savivaldybės 

administracijos teisininkas pateiktų šio klausimo įvertinimą.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė 

 

Posėdžio protokolą rašiusi sekretorė                                                                              Renata Vičienė 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 43 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-02-23  

 

Arvydas Liutika                  - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,  

Daiva Mažeikienė              - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Danutė Jarašiūnienė           - savivaldybės kontrolierė, 

Gražina Lukošienė             - Bendrųjų reikalų skyriaus vyr. specialistė, 

Ingrida Uznevičiūtė            - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė, 

Jolanta Puidokienė             - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Jovita Šumskienė - Protokolo skyriaus vedėja,  

Linas Rimeikis - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas,  

Mantas Česnauskas            - Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas, 

Martyna Piekuvienė           - Protokolo skyriaus specialistė, 

Mindaugas Kaunas             - Savivaldybės administracijos direktorius,  

Oresta Gerulskienė             - savivaldybės gydytoja, 

Ramūnas Lydis                   - Žemaitijos nacionalinio parko direkcijos direktorius, 

Regina Žilinskienė              - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė, 

Renata Vičienė - Protokolo skyriaus vyr. specialistė, 

Sandra Kasmauskienė        - Plungės turizmo informacijos centro direktorė, 

Skaistė Sadonytė                - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus patarėja, 

Tomas Jocys       - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Vida Saukalienė                 - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Vilma Ruginytė                  - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Vytautas Tumas - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė           - Turto skyriaus vedėja. 

 

____________________________________ 

 

 

 

 


